

21 July/jUILLET 2021



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Scholarship Presentations Présentations de bourses d'études

Kiwanis Club of Clearbrook



Presentation s were made to two members of the Robert

Bateman Secondary Key Club at Robert Bateman Secondary School in Abbotsford, British Columbia, on June 4, 2021.

Emily Raine - Key Club Vice-President and 4-year Key Club member received a Matching Scholarship of \$1000 and a \$550 Mel Osborne Youth Scholarship.

Kayla Koch, 4-year Key Club member and 3-year Clayburn Middle School Builders Club member received a Matching Scholarship of \$1000.

Both students are enrolled in the Arts and Social Sciences Faculty of Simon Fraser University and will be attending classes there this September.

Club Kiwanis de Clearbrook

Le 4 juin 2021, des bourses d'études ont été



présentées à deux membres du Club K de la Robert Bateman Secondary School d'Abbotsford, Colombie-Britannique.

Emily Raine – Membre du Club K depuis 4 ans et Vice-présidente du Club a reçu une bourse appariée de 1 000 \$ en plus d'une bourse Mel Osborne Youth au montant de 550 \$.

Kayla Koch – Membre du Club K depuis 4 ans et préalablement membre du club des Bâtisseurs de la Clayburn Middle School a reçu une bourse d'études appariée de 1 000 \$.

Ces deux étudiants sont inscrits à la faculté des Arts et des Sciences sociales de

Kiwanis Club of Golden Ears

On June 8, 2021 Madison Dumore was presented with a \$1000 scholarship, made possible by the Kiwanis Club of Golden Ears and the Kiwanis Foundation of Canada. We are proud to support Madison in her post-secondary academic journey.



Madison has recently graduated from Maple Ridge Secondary School in Maple Ridge, BC. Madison has always been active in school activities, including volunteering her time to support local and global initiatives. We appreciate the time and energy she put into helping her community.

Madison has plans to attend the Justice Institute of British Columbia in the fall and is pursuing an education in criminology.

Beth Schwarz has recently graduated from Thomas Haney Secondary School in Maple Ridge, BC. She was an active student participating in many extracurricular activities, including a couple of years with THSS KEY Club. Beth enjoys volunteering her time and making a difference in the community.

Beth intends to study at the University of the Fraser Valley or Trinity Western University in the fall. She will

l'Université Simon Fraser et y poursuivront leurs études dès septembre prochain.

Club Kiwanis de Golden Ears



Le 8 juin dernier, Madison Dumore a reçu une bourse d'études de 1 000 \$ grâce au club Kiwanis de Golden Ears et de la Fondation canadienne du Kiwanis. Nous sommes fiers d'accompagner Madison dans ses études post-secondaires.

Madison est récemment graduée de la Maple Ridge Secondary School à Maple Ridge, CB. Elle a toujours été impliquée dans les activités scolaires, incluant son bénévolat pour soutenir des initiatives locales et externes. Nous apprécions le temps et l'énergie qu'elle a consacrés pour aider sa communauté.

Madison prévoit fréquenter le Justice Institute of British Columbia à l'automne en poursuivant ses études en criminologie.

Beth Schwarz est récemment gradué de la Thomas Haney Secondary School à Maple Ridge, CB. Elle a été une étudiante active en participant à plusieurs activités extrascolaires, incluant une couple d'années comme membre du Club K du THSS. Beth aime consacrer du

pursue a degree in Psychology.

On June 8, 2021 Beth was presented with \$1000 scholarship, made possible by the Kiwanis Club of Golden Ears and the Kiwanis Foundation of Canada. We are pleased to support Beth as she follows her dreams in post-secondary, and we wish her much success in the future.

Kiwanis Club of Lloydminster



The Club presented Isabel Shin and Daniel Tepper

with a \$500 Kiwanis Foundation of Canada matching scholarship. The Kiwanis Foundation of Canada provides a \$250 scholarship and the Lloydminster Club matched the scholarship.

Isabel will be attending the University of Alberta in the fall taking Bachelor of Science. She is very excited about beginning this new adventure. She will spend most of this summer volunteering at our local Interval Home.

Daniel will be leaving for Vancouver in August to begin a two year program in Performing Arts Diploma Program at the Canadian College of Performing Arts. He is expecting quite a

temps comme bénévole tout en faisant une différence dans sa communauté.

À l'automne, Beth projette étudier à l'Université de Fraser Valley ou à l'Université Trinity Western en psychologie.

Le 8 juin dernier, Beth a reçu une bourse d'études au montant de 1 000 \$ grâce au club Kiwanis de Golden Ears et à la Fondation canadienne du Kiwanis. C'est avec fierté que nous supportons Beth dans la poursuite de son rêve au post-secondaire et lui souhaitons tout le succès possible dans l'avenir.

Club Kiwanis de Lloydminster

Le club a présenté une bourse d'études de 500 \$ à



Isabel Shin et Daniel Tepper grâce au programme des bourses appariées. La Fondation canadienne du Kiwanis a fourni 250 \$ et le club Kiwanis de Lloydminster a apparié le montant.

Isabel fréquentera l'Université de l'Alberta à l'automne pour obtenir un Baccalauréat en sciences. Elle est fière d'entreprendre cette nouvelle aventure. Pendant cet été, elle fera du bénévolat à notre Interval Home locale.

culture shock from Lloydminster to Vancouver.

Kiwanis Club of Oliver

The Club presented Matching Scholarships to:

Enola Mills - a graduating senior of Southern Okanagan Secondary School in Oliver, BC. She has been accepted into Selkirk College in Castlegar, BC to the Rural Pre-Medicine Program (three years). Following graduation, Enola would like to attend medical school to pursue a career in Family Medicine, with a focus on obstetrics, in a small town.

During her high school years, Enola served as an Ambassador for the Town of Oliver in 2018-19. She was also active in the provincial election in 2020, serving on the campaign team of a local candidate.

Enola is extremely grateful to the Kiwanis Foundation of Canada and the Kiwanis Club of Oliver for investing in her future.

Amy Tite - a graduating senior of Southern Okanagan Secondary School in Oliver, BC. She has been accepted into Selkirk College in Castlegar, BC to the Rural Pre-Medicine Program (three years). Following graduation, Amy would like to attend medical school.



Pour sa part, Daniel quittera pour Vancouver en août pour entreprendre un programme de deux ans en Arts dramatiques au Collèges canadien pour les arts du spectacle. Il s'attend à une différence de culture entre Lloydminster et Vancouver.

Club Kiwanis d'Oliver



Le club a présenté des bourses d'études à:

Enola Mills – une diplômée de la Southern Okanagan Secondary School à Oliver, CB. Elle a été acceptée au Programme de pré-médecine rurale (3 ans). Par la suite Enola aimerait poursuivre ses études en médecine familiale et obstétrique, puis pratiquer dans une petite ville.

Pendant ses années de High School, Enola a servi comme Ambassadrice pour la ville d'Oliver en 2018-2019. Elle a aussi été active dans la campagne électorale provinciale en 2020 en faisant partie de l'équipe d'un candidat local.

Enola est grandement reconnaissante envers la Fondation canadienne du Kiwanis et le club Kiwanis d'Oliver pour cet investissement dans son avenir.

Amy Tite – diplômée de la Southern Okanagan Secondary School à Oliver,

During her high school years, Amy has volunteered with grad fundraisers, helped to set up and keep score for volleyball and basketball games, and also volunteered with the Wine Country Racing Association each summer for the last three years.

Amy is very grateful to the Kiwanis Foundation of Canada and the Kiwanis Club of Oliver for investing in her future.

Oliver-Osoyoos Aktion Club



The Club presented scholarships to:

Nikki Naz Baban who would to become a Registered

Nurse. To this end, she plans to take the Bachelor of Science in Nursing Program, either at Thompson Rivers University in Kamloops, or at UBC Okanagan.

Nikki has been active in her school in various ways, mainly acting in the annual school musicals. She volunteers outside of school by assisting with the setup of children's birthday parties and helping out at a local pharmacy.

She is very grateful to the Kiwanis Foundation of Canada and the Oliver-Osoyoos Aktion Club for their financial assistance in helping her reach her career goals.

CB. Elle a été acceptée au Selkirk College in Castlegar, CB au Programme de pré-médecine rurale (3 ans). Par la suite, elle aimera étudier en médecine.

Pendant ses années de High School, Amy s'est impliquée volontairement dans des collectes de fonds pour la graduation, a aidé à l'organisation de parties de Ballon volant (volleyball) et de Ballon panier (basketball) et d'en tenir les registres, et aussi s'est impliquée bénévolement auprès de la Wine Country Racing Association pendant l'été des trois dernières années.

Amy est grandement reconnaissante envers la Fondation canadienne du Kiwanis et le club Kiwanis d'Oliver pour cet investissement dans son avenir.

Club Aktion d'Oliver-Osoyoos

Le club a présenté des bourses d'études à:



Nikki Naz Baban voudrait devenir infirmière diplômée. À cette fin, elle considère la possibilité d'obtenir un Baccalauréat en sciences infirmières ou à l'Université Thompson Rivers à Kamloops ou à UBC Okanagan.

Nikki a été active de diverses manières dans son école, particulièrement en

Jassimran Kaur Sidhu – her immediate plans are to attend UBC Okanagan campus in Kelowna, where she will pursue a Bachelor of Science, with a major in Biology (four years).

Jassimran completed her candidacy for the Oliver Ambassador Program, although she was not elected.

She is very grateful to the Kiwanis Foundation of Canada and the Oliver-Osoyoos Aktion Club for their financial assistance in helping her reach her career goals.

participant aux activités musicales annuelles. Bénévole à l'extérieur de l'école, elle participe à l'organisation des fêtes d'anniversaire pour les enfants et aide à la pharmacie locale.

Elle est grandement reconnaissante envers la Fondation canadienne du Kiwanis et le club Aktion d'Oliver-Osoyoos pour l'aide financière qui l'aidera à atteindre ses objectifs de carrière.

Jassimran Kaur Sidhu – ses plans immédiats sont de fréquenter le campus de l'UBC Okanagan à Kelowna, où elle poursuivra des études pour l'obtention d'un Baccalauréat en sciences avec une majeure en Biologie (4 ans).

Jassimran a soumis sa candidature pour le programme Oliver Ambassador Program, et elle n'a pas été choisie.

Elle est grandement reconnaissante envers la Fondation canadienne du Kiwanis et le club Aktion d'Oliver-Osoyoos pour l'aide financière qui l'aidera à atteindre ses objectifs de carrière.

Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](#)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!